
Bilag 13 Brev fra afdelingsbestyrelsesmedlem i afdeling 23, Ringparken 

 

kære Thomas Clausen  

 

jeg sender dig hermed lidt skriv i forhold til hvad vi stadig ser som værende et afgørende element, for 

at få den sociale helhedsplan gennemført i Ringparken.     

  

Afdelingsbestyrelserne 23, 24, 26 og 32 i FOB har et entydigt formål, og det er at få størst mulig 

stemme/indflydelse i en kommende helhedsplan 2021-2025.   

Det er vigtigt at understrege at ingen afdelinger er imod en kommende helhedsplan, men at vi arbejder 

på at sikre størst mulig beboerindflydelse på de kommende arbejdsprocesser, og hvor beboerne, der 

har de nødvendige kompetencer til at håndtere de udfordringer der forlægger i Ringparken, bliver 

inddraget og involveret i en større grad end tidligere.   

Afdelingsbestyrelserne har fastsat følgende mål, vision og mission for en kommende helhedsplan 

2021-2025.   

  

 Vores mål er fortsat en lokal helhedsplan, som har egen bestyrelse, og hvor der i bestyrelsen 

sidder lokale repræsentanter fra lokalområdet, som kan varetage borgernes interesser i 

Ringparken.    

 Vores vision er at det er lokale borgere, foreninger og frivillige der får en større hovedrolle i 

indsatserne 2021-2025.   

 Vores mission er at det skal være den sidste helhedsplan, og at Ringparken er ude af 

ghettolisten i løbet af denne periode.   
  

Der har været en urafstemning om den sociale helhedsplan, hvor borgerne stemte visionen ned som 

var sendt ud af FOB.    

   

Efterfølgende har FOB taget sagen op i repræsentantskabet, hvor den er blevet stemt igennem. Det 

betyder at hvis vi ikke kan få indfriet ønsket om en lokal helhedsplan med mindre at der forlægger en 

politisk beslutning om at få ovenstående gennemført.   

  

  

Hvis ikke ovenstående det kan gennemføres vha. politisk beslutningsprocess, så er vores 

efterfølgende mål at få størst mulig indflydelse ved at stille følgende forslag til udvalget til behandling 

til jeres udvalgsmøde:      

   

 Helhedsplanens bestyrelse bliver udvidet, så den også omhandler beboerrepræsentanter fra 

Ringparken, som sikrer at borgernes stemme bliver hørt på højtstående niveau.    

 Eller en sideløbende bestyrelse, bestående af medlemmer fra Ringparken, samt andre 

interessenter, og som udelukkende fokusere på Ringparkens udfordringer/indsatser.    

 Årligt evaluerings/ status møde imellem bestyrelse og byrådet, for at sikre at målene bliver 

indfriet.    

 Garanti for at lokale aktører bliver anvendt i de forskellige aktiviteter/ indsatser for 

Ringparken. (naturligvis skal de forskellige aktører leve op til de forventninger og krav der 



stilles for at kunne udføre en aktivitet i området). Det kan fx være ved ansættelse af 

medarbejdere eller udførelse af aktiviteter.    

 Større gennemsigtighed i forhold til økonomien, og specifikt fordelingsnøgle til de forskellige 

indsatser.   

 Indsigt og tydeliggørelse i forhold til de målsætninger man arbejder med, for at få Ringparken 

ud af ghettolisten.   

 At man tilføjer nye medarbejder, ved ikke at ansætte de allerede eksisterende medarbejdere 

som afdelingerne har ansat, og at vi fortsat ser disse medarbejdere værende som selvstændige 

aktører i Ringparken, under de præmisser man har fastlagt imellem FOB og 

afdelingsbestyrelserne.   

  

Vi håber på at der i jeres kommende udvalgsmøde, vil drøfte de punkter afdelingsbestyrelserne har 

fremsat, så vi kan få den bedst mulige løsning for Ringparken, og hvor beboerne/ lokale aktører får 

en større rolle i en kommende helhedsplan 2021-2025.   

  

Skrevet af Tarek (bestyrelsesmedlem i afd. 23) på vegne af de 4 afdelingsbestyrelser 23, 24, 26 og 32 

i FOB  

Ved yderligere uddybning eller spørgsmål til ovenstående, så er du velkommen til at kontakte mig på 

mail eller telefonisk på 31524200.   

  

De bedste hilsner   

Tarek Youssef   

Bestyrelsesmedlem i afd. 23 (FOB) 


